
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 21. august 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 842
I den nuværende lægevagtsordning i Region Hovedstaden er kravene til nye
vagtlæger, at disse skal være speciallæger i almen medicin (eller i uddannel-
se til specialet). Ministeren bedes redegøre for, hvilke krav der er til uddannel-
sen af lægerne i Region Hovedstadens nye lægevagtordning, der træder i
kraft den 1. januar 2014, hvor lægerne skal fungere som backup for sygeple-
jerskerne og varetage sygebesøg.Hvordan skal den lægefaglige backup på
1813 tilrettelægges? Lever Region Hovedstadens nye lægevagtordning op til
ønsket om at have speciallæger i front i den præhospitale indsats?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Benedikte Kiær (KF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Benedikte.Kiaer@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Sophie Hæstorp Andersen
formand
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